
Protokół LIX/2024 

z obrad LIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 10 kwietnia 2024 roku, która 

odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 1200 

 

Skład Rady – 15 

Obecnych według listy obecności – 9 

                    

                    

Ponadto na Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy 

Sadowne, Pan Marcin Gręda – Zastępca Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne. 

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, rozpoczął 

obrady LIX Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdzono kworum. Poprosił 

radnych o zalogowanie się do systemu. 

 

 

 

 

 

Do punktu drugiego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Każdy z państwa otrzymał porządek obrad.  

 

 

 

  



 

 

   



Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości i odstąpienie                                      

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy; 

b) w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 

2024-2035; 

c) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2024 rok; 

4. Zamknięcie obrad.  

 

 

Do punktu trzeciego porządku obrad: 

 

a) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości i odstąpienie                                      

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy, 

Pan Waldemar Cyran – Jest to grunt położony w miejscowości Płatkownica, dwie są działki we 

władaniu Gminy Sadowne. Grunt ten był wcześniej wydzierżawiony. Osoba, która to dzierżawiła 

zwróciła się do nas z prośbą o jej przedłużenie. Wnioskuję, żeby wyrazić zgodę na wydzierżawienie 

tego gruntu. 

Pan Tomasz Szymanik – Dodam tylko, że ta osoba dzierżawi grunt i jest on zadbany.     

 

  



 

 

 



 

b) uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2024-

2035, 

Pani Anna Rukat – Będę jednocześnie omawiać dwie uchwały, bo jedna z drugiej wynika. Jeśli chodzi                

o zmiany w budżecie jakie Państwo to dochody zmieniamy o kwotę o 21 600,00 zł, natomiast                

wydatki o 49 286,24 zł. Główna zmiana polega na przesunięciu wydatków bieżących na wydatki 

majątkowe. Chodzi o wykup gruntów pod drogę w Kołodziążu Rybiu i kotwa tego zwiększenia to 

300 000,00 zł. W związku z tym wydatki majątkowe po zmianach to 33 024 391,00 zł, a wydatki 

bieżące 28 992 591,04 zł. Jeśli chodzi o dochody to wprowadzamy dotacje z Ministerstwa Edukacji na 

czytelnictwo 16 000,00 zł. W dziale 855, czyli rodzinie mamy zwiększanie planu dochodów                          

o 5 100,00 zł z bieżącej wpłaty, czyli mamy większe wpłaty, jeśli chodzi o komornika. W dziale 010 

mamy przesunięcia o tę samą kwotę, ale to dotyczy zmiany tylko między paragrafami. W dziale 700 

zwiększenie planu na bieżące dochody o 500, 00 zł. Jeśli chodzi o wydatki to zwiększenie w drogach, 

o którym mówiłam 300 000,00 zł. Zmniejszenie w administracji publicznej 100 886,24 zł w oświacie 

220 000,00 zł w gospodarce komunalnej 28 400,00 zł wszystko z bieżących potrzeb, żeby nazbierać 

na wykup gruntu. Jeśli chodzi o WPF to poprawiamy rok jeszcze 2023 do tych kwot, które macie 

Państwo na pierwszej stronie uchwały budżetowej, czyli dochody to kwota 54 831 699,01 zł                         

a wydatki   62 016 983,00 zł.  W przedsięwzięciach zamiana dotyczy dużego zadania trzech dróg, 

które będą robione w ramach Polskiego Ładu jest to kwota 8 750 000,00 zł i to przedsięwzięcie 

zostało poprawione. Jeśli jakieś pytania to  proszę.  

Pan Tomasz Szymanik – Odnośnie wykupu wyjaśnijmy, że nie kupujemy gruntu pod drogę tylko 

wypłacamy odszkodowania za przekazania gruntu pod drogę. Czy jakieś pytania?  

 

 

 

 

 



 

 

 



c) uchwała w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej gminy na 2024 r.  

 

 



Do punktu czwartego porządku obrad: 

Pan Waldemar Cyran – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado nie jest przewidziane w żadnym 

punkcie zabranie mojego głosu, ale z racji tego, że w ostatnią niedzielę odbyły się wybory do naszych 

władz samorządowych chciałbym podziękować moim wyborcom za tak fantastyczny wynik. Ponad 

83% zagłosowało na moją kandydaturę. Bardzo dziękuję. Jestem Wójtem wszystkich mieszkańców, 

wszystkich spraw i wszystkich potrzeb gminy Sadowne. Gratuluję wszystkim samorządowcom. Życzę 

wszystkiego dobrego na najbliższy czas i myślę, że spotkamy się na kolejnej sesji, gdzie będą 

składane ślubowania na dziewiątą kadencję samorządu. Dziękuje jeszcze raz.  

Pan Tomasz Szymanik – Dziękujemy Panie Wójcie.  

 

 

Do punktu siódmego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Zamykam LIX Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Sadowne zwołaną na dzień 

dzisiejszy. Dziękuje Państwu za przybycie. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Stefaniak                                                                             Tomasz Szymanik 

 


